
Strah pred še večjo odmaknjenostjo
Ta mesec teče po Ijubljanskih občinah javna razprava o predlogu, da

bi namesto sedanjih šesf imcli za območje Ljubljane le eno stanovanj-
sko skupnost.

Tudi sekcija. ki jc bila v torek,
22. septembra, sodi v sklop raz-
prav v naši občini. Seja sekcije
sicer ni bila polno udeležena,
vendar razprave so bile številne
in so nedvoumno prispevale
k vsestranskemu prevetrenju
predlagane samoupravne organi-
ziranosti v stanovanjskem gospo-

darstvu v Ljubljani. V razpravi je
prevladovala bojazen. da se bo
dejanski vpliv in odločanje dele-
gatski bazi še bolj odmaknilo in
da bodo razne strokovne službc
ter izvajalske organizacije še bolj
zaživele brez delegatskega nad-
zora. Da je ob predlogu za eno
stanovanjsko SIS v Ljubljani pri

aktivistih in delegatih v veliki me-
ri prisotna bridka izkušnja z reor-
ganizacijo in samoupravno preo-
brazbo komunalnega gospodar-
stva je primer tovarišice. ki je na
seji sekcije v razpravi jasno pove-
dala svoje mnenje, da jc Ljublja-
na enotno mesto in še zlasti na
področju stanovanjskega gospo-
darstva ne moremo imeti več po-
litik. bolj v šali pa je zaprosila,
naj predlagatelji raje povedo. ko-
liko bo z novo organiziranostjo
na novo zaposlenih v SIS-u in kje
bo stala nova upravna stavba.

Kljub različnim pogledom in
strahom pred še večjo delegatsko
odtujenostjo ter neplaniranemu
prelivanju sredstev v centre mo-
či. je v razpravi dominiralo spoz-
nanje, da stanovanjsko gospo-
darstvo v Ljubljani moramo te-
meljito. organizacijsko in vscbin-

sko prenoviti, od temeljnih dele-
gacij do strokovnih služb in izva-
jalskih organizacij. Prav je, da
vsebinsko reorganizacijo začne-
mo na samoupravnem področju
in tudi predlog, da v občinah
ostanejo »izpostave« za pomoč
delu konferencam delegacij, je
bil dobro sprejet. Nekateri so
menili, da bi razpravo še podalj-
šali, še zlasti, ker se sindikalne
organizacije vanjo še niso utegni-
le vključiti. Morda bi razpravo
kazalo malo zamakniti tudi zara-
di razprave o ustavnih spremem-
bah, ki znajo prinesti kake novo-
sti tudi za to področje. Skratka.
na sekciji je bila močno izražena
želja po temeljiti in vsestranski
razpravi in po takih rešitvah. ki
bodo v samoupravno organizira-
nost stanovanjskega gospodar-
stva v Ljubljani vnesla novo kva-
liteto in možnost za odgovorno
ter smotrno gospodarjenje z naj-
večjim družbenim kapitalom, ki
je vgrajen v naša stanovanja.
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